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==================================================  
 
Vervoer en distributie is het thema van dit presidentiële jaar. Ook op deze vergadering heeft dit 
zijn onmiskenbare invloed, zo bleek maar weer, want door de dienstregeling van het openbaar 
vervoer moet onze spreekster van deze avond tijdig weg, zodat in tegenstelling tot gebruikelijk de 
lezing vooraf gaat aan het huishoudelijke deel. 
 
Over onze huidige president kan veel gezegd worden, maar niet dat hij inconsequent is. Ook nu 
komt hij iets later, wederom gevolg van (ditmaal lucratieve) zakelijke beslommeringen.  
 
Zo kwam het dat vicepresident Hans Kietselaer om 20.00 uur de vergadering opent in het bijzijn 
van 20 leden (attendence 63%) en 5 p.m.ers. 
 
Het woord is aan onze spreekster mevrouw Els van Eijck-Heslinga, verbonden aan het 
Scheepvaartmuseum te Amsterdam. Zij is opgeleid als maritiem historica en zoals uit haar 
verhaal blijkt van eerst vooral liefhebber en kenner van de scheepvaarthistorie langzaam 
geworden tot manager en bestuurskundige. Haar fraaie lichtbeelden tonen ons dobberende oude 
schepen, globes (de op een na grootste verzameling in de wereld -na Chicago- staat in het 
scheepvaartmuseum), het portret van de door de huidige jeugd niet meer gekende Michiel de 
Ruyter en andere parafernalia. Buiten liggen echte boten, sommigen kunnen nog varen. De 
aanschaf van het VOC-schip voor luttele 3 miljoen gulden heeft het bezoekersaantal doen stijgen 
tot 240.000 per jaar. Overigens is het ‘s zomers aan te bevelen meteen door naar buiten te lopen, 
want door ontbreken van airco en bijzondere steensoort gebruikt voor het gebouw is de hitte 
binnen vaak ondraaglijk. Schilderijen en scheepsmodellen krimpen en zetten uit met de 
jaargetijden mee. Het gebouw, in 1981 officieel geopend door de toenmalige prinses Beatrix, 
heeft een wat oubollige indeling, stijl jaren 70, spreekt huidige jeugd niet meer zo aan.  
Omdat meer musea gelijksoortige problemen hadden is een Deltaplan voor de Cultuur ingesteld. 
Een nieuwe wind waait door de musea, ook door het Scheepvaartmuseum, en gedeeltelijke 
privatisering motiveert tot betere presentatie van stukken, beter management en hogere 
bezoekersaantallen. 
Maar ook bij alle hightech is er nog plaats voor eenvoud: met een simpel wattenstokje en eigen 
spuug wordt minutieus in jaren een schilderij gerestaureerd. 
Aan het slot worden we allen van harte uitgenodigd eens het fraaie museum te bezoeken. 
Mevrouw Van Eyck zal ons graag persoonlijk rondleiden. 
 
Harrij Mathijsen transporteert spreekster naar het station. Naar wij later vernemen slaagt zijn 
missie, mevrouw arriveert tijdig bij de trein. 
 
Na de pauze het huishoudelijke deel. De notulen worden goedgekeurd. 
Dick de Bruin en Cors Simons rapporteren over de districtsconventie van 16 mei. De conventie 
werd gekenmerkt door een slechte opkomst, er waren geen schokkende zaken aan de orde en Ria 
Schutte werd de nieuwe districtsgouverneur. 
De nationale conventie op 13 juni zal worden bijgewoond door wederom Dick de Bruin en Cors 
Simons, ditmaal begeleid door Hans Bruyn. Cors Simons is, als gezondheid het toelaat, ook 
aanwezig op de internationale conventie in Birmingham. 
 



In het kader van de jeugduitwisseling komen 4 jonge dames binnenkort logeren bij enkele van 
onze leden, te weten de families Van Iersel, Kietselaer, Lamers en Jurriëns. Enkele reserve-
families worden achter de hand gehouden. 
 
De traditionele barbecue zal op woensdag 26 augustus vanaf 18.00 uur, gelukkig wederom bij de 
familie Kets, de opening van het nieuwe jaar inluiden. Hulp bij opbouw en opruiming zijn zeer 
welkom. 
De organisatie van het millenniumfeest gaat gestaag zijn gang. Het lijkt wel of Bert Lamers 
steeds enthousiaster wordt. Andere serviceclubs uit de regio hebben voor 90% toegezegd. Voor 
de zomervakantie moet een en ander groots in de publiciteit komen. 
 
Kritische opmerkingen over de Heereboer: eten tijdens de taphap vertoont lacunes, 
afmeldprocedure onvoldoende en nog steeds niet ideale tafelschikking bij vergadering, zodat 
verstaanbaarheid voor een aantal onzer beneden de maat is. Hans Kietselaer heeft een en ander 
met de directie van de Heereboer besproken: onvolkomenheden worden erkend. Verbeteringen 
worden toegezegd. Ten aanzien van de afmeldprocedure voor taphap is het beter zulks te doen 
niet voor 12.00 uur (dan is er niemand), maar tussen 12.00 en 17.00 uur. Deze en andere zaken 
was voor Henk Heezen bijna reden als Lion met pensioen te gaan. Hij ervaart vandaag echter 
verbetering en besluit groots afscheidsfeest nog even uit te stellen. 
Onder couvert wordt eenieder nog eens op de feiten omtrent het smoelenboek gewezen door 
Hans de Vries. 
Han Meibergen vindt de sfeer in de vergadering beter dan anders en schrijft dit toe aan de 
borrel(s) vooraf. Hij wil dit wel tot traditie verheffen. Voor de secretaris heeft dit gevolgen, de 
lijn in de vergadering is wat moeizaam te ontdekken, hetgeen deze notulen mogelijk ook wat 
springerig maakt. 
 
Jan van Iersel complimenteert LC Isala voor hun geslaagde Hemelvaartmanifestatie en Wim 
Frommé stelt voor geen huur te vragen voor de aan Isala uitgeleende sjoelbak. Wordt met 
algemene stemmen aangenomen. 
 
Herman de Lange vraagt zich af of ruimte voldoende groot is om ook de dames te bevatten, Hans 
de Vries bedankt Bert Lamers voor uitstekende organisatie uitsapje naar Rotterdam op 16 mei en 
tenslotte verneemt het auditorium verheugd dat Koos Kuiper volgaarne toetreedt tot onze 
gelederen. Hij heeft al kennis gemaakt met de voortvarendheid van onze penningmeester die op 
voorhand al zijn nota Koos had doen toekomen.  
          
 
H. Drost, 
secretaris 
 


